
Protokoll för Linköpings Hundungdom 2024-09-25 (8)

Närvarande styrelsemedlemmar: Yvonne Öster, Rolf Gustavsson, Ing-Christin Lindblom,
Ida Wessberg, På distans: Elin Fahlander , Sofie Uppman Bruce, Pauline Siljegren, T.o.m.
punkt 17: Hanna Hedlund (adjungerad)

1 Val av
justerare

Styrelsen valde Ida Wessberg till justerare

2 Föregående
protokoll

Föregående protokoll 240822 (nr 7) godkändes

3 Kassarapport Resultatet för augusti blev -121 257 kr
Ackumulerat resultat januari t.o.m augusti är +5 093 kr

4 Att göra enligt
föregående
protokoll:

Ing-Christin Lindblom och Pauline Siljegren fortsätter planera
samträning för barn och ungdomar. KLAR

Rolf Gustavsson meddela belysningsgruppen om att inköp är ok
samt att ljusslingorna är inköpta. Montera i hallen och arbeta vidare
med utomhusbelysningen FORTGÅR

Hanna Hedlund och Elin Fahlander annonserar och administrerar
rengöring av fasaden. INTE KLART, TAS BORT

Pr-gruppen ser till att all info från klubben kommer både på sociala
medier och hemsidan

Rolf Gustavsson fortsätter jobba på att söka bidrag. Ing-Christin och
Rolf ansöker om läger 2025 till Westmanska fonden

Rolf Gustavsson Pauline Siljegren jobbar vidare med UDM,
KLART

Sofie UppmanBruce testar Agriatältet. Tältet ok men behöver en
tvätt. KLART

Sofie UppmanBruce köper in fler ormskallror. Uppgiften FLYTTAS
till att-göra listan på hemsidan.

Sofie UppmanBruce kontaktar fastighetsskötarna kring att bygga
ramp för gräsklipparen. De är kontaktade och ska kontakta Yvonne
för vidare info. PÅGÅR

Rolf Gustavsson fortsätter jobbet med ljusslingorna PÅGÅR

Yvonne Öster fortsätter jobbet med ny utebod KLART

Yvonne Öster uppdaterar styrdokumentet kring sponsring med bla
ny sponsoransvarig. KLART

Elin Fahlander uppdaterar styrdokument angående sponsring vid
mästerskap. Vidare ser Elin till att alla aktuella styrdokument finns
på hemsidan i rätt version “Styrdokument kring inomhushall och
utomhusplaner“ KLART Hanna har sett över alla styrdokument.
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Elin Fahlander påminner via samträningsgruppen om vad som gäller
vid privatkurser KLART

Elin Fahlander köper in fotorosett KLART

Elin Fahlander gör inbjudan till fixardag KLART

Olivia Gustafsson skapar lista för fixardagen KLART

Olivia Gustafsson gör ett inlägg till sektionerna om vad som gäller
med kontakten med UNO KLART

Yvonne Öster uppdaterar styrdokumentet kring våra ytor på klubben.
Punkten STRYKS

Sofie UppmanBruce, Rolf Gustavsson, Pauline Siljegren börjar
planera funktionärsfest 22/11. INTE PÅBÖRJAT (Elin hoppar av
planeringsgruppen)

Yvonne Öster kontaktar Jenny Wibäck (funktionärstack). Jenny
kommer 4/10. Yvonne skriver till inbjudan.

Olivia Gustafsson kontaktar sektionsansvariga ang barnträning
17-19. Elin Fahlander uppdaterar på hemsidan. Punkten STRYKS

Elin Fahlander köper in högtalare för utomhusbruk. KLART

Sofie UppmanBruce, Elin Fahlander, Yvonne Öster fixar menslåda
med innehåll och text, potta samt skötbord. Sofie kontaktar
fastighetsskötarna för att sätta upp skötbord på toaletten.
Ing-Christin köper potta.

Halvdörr avgränsning till köket. Sten är inkopplad på frågan.

Anmälda
mötesfrågor

5 Sektionsmöte Olivia har försökt få till ett möte men har svårt att hitta en tid när
fler än några få personer kan.
Beslut: Vi planerar in möte för att samla sektionerna i hallen
onsdagen 29/1-2025. Samtliga som är med i de olika sektionerna
bjuds in.

6 Anslagstavla
utomhus

Beslut: styrelsen beslutar att köpa in eller bygga en anslagstavla
utanför träningshallen och även en vid träningsplanerna (den senare
kan vänta till våren). Pauline Siljegren tar fram ett förslag till inköp
av anslagstavlor.

7 Datum för
medlemsmöte

Det har i samträningsgruppen på Facebook framförts önskemål om
medlemsmöte. Ett alternativ som föreslogs var att kunna bjuda in till
videomöte.
Beslut: Vi tror att det blir svårt att få till ett medlemsmöte under
hösten utan beslutar att vänta till Årsmötet.
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8 LED-belysning
på utomhus-
planerna 1 och
2

Beslut: Styrelsen beslutar att LED-belysningen på plan 2 får vara
kvar tills vidare (men uppsatt på högre stolpar så inpassering genom
grindarna inte störs) samt att LED-slingor köps in och sätts upp på
plan 1 (även där på högre stolpar). Ytterligare kostnad för detta
beräknas till cirka 15 000 kr.

9 Hinderinköp Förslag till beslut: att köpa in 30 hopphinder i plast. Sidorna på
hopphindren ska helst kunna släppa.
Frågan AJOURNERADES till nästa möte.

10 Ålder för
hundar som
tränar i hallen

Förslag till tillägg i styrdokument gällande Samträning: Att man
bara tränar hundar som har åldern inne enligt de föreskrifter vi har
idag.
Beslut: Styrelsen BESLUTADE AVSLÅ förslaget.

11 Riktlinjer för
uthyrning av
hallen

Förslag: då vår hall har ny matta och vi hela tiden uppmanar våra
medlemmar att hålla koll på sina hundar så inga olyckor händer så
beslutas att inga andra typer av djur är välkomna i hallen då man
inte kan hålla koll på dem.
Beslut: Styrelsen beslutade enligt förslaget. Sofie skriver ihop
information som läggs till i BokaMera och på hemsidan.

12 Vid svar på
klubbens
messenger och
mail

Beslut: När man svarar på något i klubbens Messenger eller mail tar
vi för vana att skriva under med sitt förnamn bakom så att om det
blir följdfrågor samma person kan fortsätta svara. (T.ex: Styrelsen i
Linköpings Hundungdom genom /Rolf)

13 Grävlings-
problem vid
utomhus-
planerna

Förslag att sätta upp en fälla på utomhusplanerna för den grävling
som upprepade gånger bajsat på våra planer.
Beslut: Styrelsen beslutade att inte vidta några åtgärder utan avvakta
till nästa vår för att se om problemet återkommer.

14 Balansens
placering i
hallen

Agilitysektionen har meddelat att de helst ser att det är vår nya höj
och sänkbara balans som används inne då det möjliggör för träning
med balansen på alla nivåer både för nybörjare och mer erfarna
utövare. Uppdatering av det arbete agilitysektionen Elin Fahlander
skulle göra med att sätta på hjul på den äldre balansen och Rolf
Gustavsson som skulle undersöka möjligheten att hissa upp balansen
på något sätt.
Beslut: Styrelsen beslutade om inköp av upp till 6 stycken
dolly-kärror som kan sättas under balansen (eller andra hinder) vid
flytt.

15 Inköp av
högtalare för att
underlätta
möten på
distans

Högtalartelefon för att underlätta möten på distans har köpts in efter
diskussion i styrelsens Facebook-grupp. KLART

16 Trådlösa
tidtagningen

Vad är status för den trådlösa tidtagningen? Ingen ny information
kring Lasses arbete med trådlös tidtagning.

https://www.facebook.com/groups/4835168059941544/user/639468245/?__cft__[0]=AZXdTjv9Co3sec7q2x9-puB7BSJZyEZfLmFhYHz7Qw1UPswvWio6PhqXCWLd9JjjJU_bjtKRcQmbZuZFYHbF-bdL84DI2J2fxCD1FQi6yYhWCqKZ5FLDYrk3LAUYoHE2Cr794BrfY1ttPH9xWzPWcEGWaeiUYqOmFmPm_fnpEzZGxZjKHbekENfMMeG3yjqeoqk&__tn__=R]-R
https://www.facebook.com/groups/4835168059941544/user/679727586/?__cft__[0]=AZXdTjv9Co3sec7q2x9-puB7BSJZyEZfLmFhYHz7Qw1UPswvWio6PhqXCWLd9JjjJU_bjtKRcQmbZuZFYHbF-bdL84DI2J2fxCD1FQi6yYhWCqKZ5FLDYrk3LAUYoHE2Cr794BrfY1ttPH9xWzPWcEGWaeiUYqOmFmPm_fnpEzZGxZjKHbekENfMMeG3yjqeoqk&__tn__=R]-R
https://www.facebook.com/groups/4835168059941544/user/679727586/?__cft__[0]=AZXdTjv9Co3sec7q2x9-puB7BSJZyEZfLmFhYHz7Qw1UPswvWio6PhqXCWLd9JjjJU_bjtKRcQmbZuZFYHbF-bdL84DI2J2fxCD1FQi6yYhWCqKZ5FLDYrk3LAUYoHE2Cr794BrfY1ttPH9xWzPWcEGWaeiUYqOmFmPm_fnpEzZGxZjKHbekENfMMeG3yjqeoqk&__tn__=R]-R


Beslut: Styrelsen beslutade att vi vill teckna ett avtal med LBK för
att kunna hyra deras trådlösa tidtagning. Sofie får i uppdrag att
fortsätta diskussioner med Lydia på BK kring innehåll i ett sådant
avtal.

17 Börja kika efter
en till lokal.

Förslag till beslut: Styrelsen beslutar att börja hålla utkik efter en
ytterligare hall för hundsport, gärna en som har större mått så att vi
kan hålla tävlingar lättare men också samsas flera sporter utan
trängsel.
Beslut: Vi beslutade att vi kan hålla ögonen öppna men inte öppna
någon ny anläggning under de närmaste åren.

18
Körkort för att
hyra hallen.

Förslag till beslut: Alla nya medlemmar som hyr hallen måste få en
genomgång kring vad man använder för redskap till vilka sporter.
Likaså få en genomgång på vår anläggning gällande toaletter och
fik.
Beslut: Styrelsen beslutade avslå förslaget. Vi tror inte att någon
personligen kan lämna någon sådan information.
Styrelsen ser gärna mer anslagen information inne i hallen kring
hinder och vem som kan kontaktas med frågor (sektionerna tillfrågas
inför sektionsmötet). Yvonne gör utkast till information att dela ut
till kursdeltagare.

19 Tillåta kurs
även helger

Eftersom vår hall i första hand är till för klubbens verksamhet så
kanske vi skulle fundera på om det vore OK med kurser även på
helger och dagtid? Tex prova på, (någon sport), en halvdag för att
medlemmarna ska kunna testa olika sporter och för att de ska kunna
komma igång med träning. Många har också svårt att komma ifrån
kvällstid. Framför allt de unga och de med barn. Även vanliga 5-6
ggr kurser skulle kunna köras helgtid. Fördelen med kurser kontra
egenträning är att FLERA medlemmar samtidigt kan utnyttja hallen.
Även kurser som kräver lite mera tid än 1 timme 20 minuter/gång
skulle kunna få en öppning.
Beslut: Styrelsen beslutade att uppdatera styrdokumentet angående
kurser till att kurser får arrangeras oavsett dag och tid.

20
Kurser i andra
lokaler än våra

Förslag till beslut: Då vi har högt tryck på hallen och vill kolla på
olika möjligheter att frigöra tid beslutar styrelsen att testa på försöka
styra kurser till andra lokaler såsom Valla stallets ridhus eller Larsa
hallen och att klubben står för den mellanskillnaden i pris som blir
mellan den lokalen och våran hall. Det innebär att kursdeltagaren
enbart betalar priset för vad det skulle ha kostat att ha kursen i hallen
och klubben betalar resterande. Maxtak på pris? Bara vissa perioder
då det är högt tryck i hallen?
Beslut: Styrelsen beslutade att ökat pris istället får slås ut på
kursdeltagarna som högre kurspris. Det blir svårt att förutse vad det
kommer att kosta klubben annars.



21
Förfrågan om
uthyrning till
Real

Real har inkommit med önskemål om att boka lokalen på ett stort
antal torsdagar. Strax före mötet inkom ett modifierat önskemål
omfattande:
Torsdagar 8:30-14.00 (ok hyra ut hallen under lunchuppehåll
11:30-12:30)
Vecka 39 26 september
Vecka 41 10 oktober
Vecka 42 17 oktober
Vecka 43 24 oktober
Vecka 46 14 november
Vecka 17 24 april
Vecka 19 8 maj
Vecka 20 15 maj

Real erbjuder sig också att sponsra några tävlingar.

Beslut: Styrelsen beslutade godkänna Reals modifierade önskemål

22 Rapporter från
sektionerna

Agility: Officiell tävling 28/9. Har haft samträning. Kommer
anordna halloweentävling, luciatävling, julhoppet samt nyårshoppet.
Rally: har haft en nybörjarklasstävling med ca 40 starter samt
anordnar DM för östgötadistriktet totalt ca 15 starter.
Tävling den 27/9 i fortsättningsklass i anicura hallen.
Lydnad: har två samträningar och planerar för km 6 december .
Freestyle: har samträning nästa vecka och planerar inför
megatävlingen 5/10 (140 starter). Vi har bett SHFK om att få ta bort
FS 3B och HtM 3B från tävlingen 23/11 för att få en drägligare
arrangemangsstorlek (vi kommer ha 8 h klass 3 den 5e).
Hoopers: har haft samträning
Nosework: kommer ha 2 samträningar i höst som hålls av Agneta
och Helena och ett KM som Anki kommer att hålla i (inget datum
finns ännu för detta)
Ungdomssektionen: UDM hölls 8 september. Det finns ett gäng
som är villiga att hjälpa till att arrangera ett UDM nästa år. Vi samlar
lärdomar om vad som var bra och vad som kan göras bättre i
UDM-mappen på driven. Tack till agilitysektionen för
återkopplingen från deras perspektiv.
Repskapet: Pauline rapporterade från repskapet:

- Trevligt. Vi är näst största hundungdomsklubb.
- BarkTail som är en ny digital plattform med information från

SKK. Rekommenderas att använda för hundungdomsklubbarna.
- Vi blev rekommenderade att bilda distrikt i Östergötland
- USM 2025 går hos Skarpnäck HU, 1:a helgen i augusti.
- SHU önskar att vi jobbar för att öka intresset för bruks.
- SHU-kurser på gång: Bli funktionär, revisorskurs. Certifierad

ledarutbildning för längre kurser och läger.
- Pauline blev invald i valberedning för ungdomsrådet.
- Pauline rekommenderar att vi bör skicka en representant varje

år.



Stugan och fiket: Ingen rapport inkommen
Sponsring: Ingen rapport inkommen
Utbildning: Ingen rapport inkommen

23 Förslagslådan /
inkomna
skrivelser

Inga inkomna skrivelser

24 Övriga frågor: Sabinakurs 30/11 - agilitydygn till 1/12 (Semirkurs) Banan lämnas
från Sabinakurs.
Kennelhosta-risken under hösten - hur ställer vi oss till det i år
Risken för kennelhosta ligger nu på kursdeltagare, inte på
instruktörerna. Information: Tänk på risken för smittsamma
sjukdomar, håll hunden hemma om den hostar! Använd egen
vattenskål och egna leksaker.

25 Nästa möte: Onsdag 23/10 klockan 18:00 i klubbstugan.

26 Avslutning av
mötet.

Yvonne avslutade mötet.

Mötesordförande: Justerare:

……………………………………… ………………………………………


